
Interpellation om bostadsbyggande på Läkeroltomten

Byggprocessen för Läkeroltomten pågår för fullt vilket är glädjande då färdigställandet av 
lägenheter i övrigt enligt kommunens delårsrapport ligger långt under målet
 Kommunens roll är att se till att byggprojekten följer de detaljplaner och bygglov som angivits, 
men har också möjligheten att via riktlinjer för markanvisning ställa krav för att upplåta mark. I 
de gällande reglerna för markanvisning så står det att ” ett samarbete med byggherrar ska bidra till 
tillväxt och ett hållbart byggande”.
Det kommunala bostadsbolaget, AB Gavlegårdarna, ska för egen räkning bygga en fastighet som 
troligen kommer att få Gävles högsta hyror.
 
Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor:

Vad avses med skrivningarna i riktlinjerna för markanvisning att det ska byggas hållbart och har 
det i så fall påverkat de byggprojekt som ska förverkligas?

Hur motiverar kommunen beslutet om att bygga de dyra hyresrätterna på Läkeroltomten?

Vilka andra bostadsbyggnadsprojekt är aktuella på Läkeroltomten och hur ser fördelningen ut 
mellan bostadsrätt och hyresrätt?

Fråga till ansvarigt kommunalråd eller nämndsordförande

Owe Hellberg Vänsterpartiet


